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	October 26, 2017
	
	Le 26 octobre 2017

	
	
	

	Coram:  McLachlin C.J. and Abella, Moldaver, Karakatsanis, Wagner, Gascon, Côté, Brown and Rowe JJ.
	
	Coram : La juge en chef McLachlin et les juges Abella, Moldaver, Karakatsanis, Wagner, Gascon, Côté, Brown et Rowe

	
	
	

	BETWEEN:

Tanner Currie

Applicant

- and -

Attorney General of Ontario, Her Majesty the Queen and  Christopher Labreche

Respondents
	
	ENTRE :

Tanner Currie

Demandeur

- et -

Procureur général de l’Ontario, Sa Majesté la Reine et Christopher Labreche

Intimés

	

	
	

	JUDGMENT

[bookmark: BM_1_][bookmark: _GoBack]The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for Ontario, Number C62188, 2017 ONCA 266, dated March 31, 2017, is dismissed with costs to the respondents, Attorney General of Ontario and Christopher Labreche in accordance with the Tariff of fees and disbursements set out in Schedule B of the Rules of the Supreme Court of Canada.
	
	JUGEMENT

La demande d’autorisation d’appel de l’arrêt de la Cour d’appel de l’Ontario, numéro C62188, 2017 ONCA 266, daté du 31 mars 2017, est rejetée avec dépens en faveur des intimés, Procureur général de l’Ontario et Christopher Labreche conformément au tarif des honoraires et débours établi à l’Annexe B des Règles de la Cour suprême du Canada. 
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